

Date: 11/11/2021

To: Boursa Kuwait Co.
State Of Kuwait

التاريخ : 11 / 11 / 2021.

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد.

As per the Chapter No. 4 of the “Disclosure and Transparency” Module of the Capital Market Authority’s Executive Bylaws and its law No.7/2010 and its amendments regarding disclosure of Material Information.

عملا بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتها بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Kindly note that the last working day for Mr. Eslam Mohamed Wasfy Mohamed Abdelrahman the “Head of Compliance” in the company will be on today dated on 11/11/2021.

يرجى العلم بأن آخر يوم عمل للسيد/ اسلام محمد وصفي عبد الرحمن مسؤول المطابقة والالتزام في الشركة سيكون اليوم الخميس الموافق 2021/11/11.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



Mohammad Khashab
Secretary of BOD

محمد خشاب
أمين سر مجلس الإدارة

Attached : Disclosure of Material Information form

مرفق: نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية



AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

| 2021 / 11 / 11 | Date | التاريخ |
|---|--|--|
| AI-Madina For Finance And Investment Co. | شركة المدينة للتمويل والاستثمار | اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company |
| Kindly note that the last working day for Mr. Eslam Mohamed Wasfy Mohamed Abdelrahman the "Head of Compliance" in the company will be on today dated on 11/11/2021. | يرجى العلم بأن آخر يوم عمل للسيد/ اسلام محمد وصفي عبد الرحمن مسؤول المطابقة والالتزام في الشركة سيكون اليوم الخميس الموافق 2021/11/11. | المعلومة الجوهرية Material Information |
| No effect | لا يوجد أثر | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position |



Handwritten signature in blue ink.

Mohammad Khashab
Secretary of BOD

محمد خشاب
أمين سر مجلس الإدارة